
Öttevény Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

Ügyszám: 183/2009.

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. január 14. napján 
1700 órakor a Polgármesteri Hivatal tanácstermében megtartott nyilvános üléséről.

Jelen vannak: Király Péter polgármester
Bider Zsolt képviselő
Fehérvári Károly képviselő

                                    Karsai Klára képviselő
Nagy Tivadar képviselő
Raczenböck Kálmán képviselő 
Sík Gyula képviselő
Szücs Károly képviselő
Németh Dóra jegyző

Igazoltan távol:         Kövecses Tímea képviselő
                                    Dömötör Ernő képviselő
Meghívottak:             SAT SIGNAL Kft. részéről Burucky Péter és Szöllösi Attila

Király  Péter  polgármester köszöntötte a  képviselő-testület  jelen  lévő  tagjait,  és  a 
meghívott vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 10 
tagú képviselő-testület 7 tagja jelen van. Karsai Klára képviselő jelezte, hogy 18 órakor fog 
a  testület  munkájához csatlakozni.  A jegyzőkönyv  hitelesítésére  Raczenböck Kálmán és 
Fehérvári Károly képviselőket kérte fel.
A polgármester a meghívóban közölt napirendi pontokra javaslatot tett javaslatot, azzal az 
eltéréssel,  hogy  dr.  Mentes  Szilvia  házi  gyermekorvos  az  időjárásra  való  tekintettel  a 
napirendi pont elnapolását kérte. 

A polgármester kérte, hogy a képviselő-testület fogadja el a napirendet.
A testület az ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint határozta meg.
 

1) A  Polgármesteri  Hivatalban  dolgozó  köztisztviselők  2009.  évi  teljesítmény-
követelményeinek meghatározása
Előadó: Németh Dóra jegyző

2) A képviselő-testület 2009. évi munkatervének elfogadása
Előadó: Király Péter polgármester

3) Az  önkormányzat  tulajdonában  álló  helyiségek  bérleti  díjának  2009.  évi 
megállapítása
Előadó: Király Péter polgármester
             Németh Dóra jegyző

4) A SAT SIGNAL Kft. kábel tv megvásárlására irányuló kérelmének megtárgyalása
Előadó: Király Péter polgármester            

      6 ) Egyebek



           Előadó: Király Péter polgármester
                        Németh Dóra jegyző
       7 ) Egyedi ügyek (zárt ülés)
            Előadó: Németh Dóra jegyző
        

1. napirendi pont
A  Polgármesteri  Hivatalban  dolgozó  köztisztviselők  2009.  évi 
teljesítménykövetelményeinek meghatározása
Előadó: Németh Dóra jegyző

A jegyző az írásban megküldött anyagot szóban nem kívánta kiegészíteni, kérte a testületet, 
hogy a határozati javaslatot fogadják el.

Mivel  kérdés  nem  hangzott  el  a  polgármester  szavazást  rendelt  el  a  napirendi  pont 
tárgyában.

A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
1/2009.(I.14.) számú Határozata

a Polgármesteri Hivatalban dolgozó köztisztviselők 2009. évi 
teljesítménykövetelményeiről

                           Öttevény Község Önkormányzat Képviselő-testülete elhatározza,
                           hogy Öttevény Község Önkormányzat Polgármesteri Hivatala 
                           köztisztviselőinek 2009. évi teljesítményértékelése során az átfogó
                           (stratégiai célokat) az alábbiak szerint határozza meg:

                1.) A polgármesteri hivatali ügyintézés ügyfélközpontú, gyors, és
                     jogszerű megvalósítása, illetve az ezzel összefüggő igazgatási, 
                     szervezési és gazdálkodási feladatok gazdaságos és takarékos
                     végrehajtása.
                2.) A Polgármesteri Hivatal szabályzatainak megváltozott jogszabályi
                     háttérhez történő rendelése szakterületenként.
                3.)Öttevény község önkormányzati Képviselő-testülete hatályos
                     rendeletének szakterületenkénti felülvizsgálata.

                      Felelős: Németh Dóra jegyző
                      Határidő: 2009. február 15.

2. napirendi pont
A képviselő-testület 2009. évi munkatervének elfogadása
Előadó: Király Péter

Király Péter polgármester elmondta, hogy a 2009. évi munkatervben nem minden esetben 
a  hónap  első  szerdájára  tervezte  a  testületi  ülést,  hiszen  vannak  olyan  jogszabályban 
meghatározott határidők, melyekhez alkalmazkodni kell, így pl: novemberben a koncepció 
készítésekor került későbbre az ülés tervezete vagy a költségvetés elfogadásakor februárban 
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is a második szerdai nap tűnik reálisnak ahhoz, hogy határidőben mindenki megkaphassa az 
anyagot.

Kérte a képviselőket tegyék fel kérdéseiket, mondják el véleményüket.
 
Bider  Zsolt  képviselő  szerint  az  ülésszünet  után  az  augusztus  5-i  dátum túl  közelinek 
tűnhet, javasolta, hogy augusztusban későbbre halasszák az ülést.

A képviselők úgy foglaltak állást, hogy július végén döntenek az augusztusi ülés dátumáról 
a szabadságolások függvényében.
Mivel több kérdés nem hangzott el a  polgármester szavazást rendelt el a napirendi pont 
tárgyában.  
A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
2/2009 (I.14.) számú Határozata

A képviselő-testület 2009. évi munkatervéről

                           A képviselő-testület a munkatervét az előterjesztésben
                           foglaltak szerinti tartalommal fogadja el.
                           Az előterjesztés a melléklet részét képezi. 
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt
                           A munkatervben foglaltak betartására.

                           Felelős: Király Péter polgármester
                                        Németh Dóra jegyző
                           Határidő: folyamatos

3. napirendi pont
Az  önkormányzat  tulajdonában  lévő  helyiségek  bérleti  díjának  2009.  évre  történő 
megállapítása
Előadó: Király Péter polgármester
              Németh Dóra jegyző

A  polgármester ismertette  a  testülettel  a  jelenleg  érvényben  lévő  bérleti  díjakat.  (  A 
táblázat  a  melléklet  részét  képezi.)  Elmondta,  hogy az  óvodai  konyha  bérleti  díját  nem 
szükséges emelni, mert úgy kisebb mértékű lesz az érkezési térítési díjak megemelkedése. 
Elmondta, hogy a Molnár Gábor vállalkozó által üzemeltetett konyhák bérleti díja csak a 
településünk esetében ilyen magas,  és a vállalkozóval folytatott  beszélgetés során azt az 
információt kapta, hogy a bérleti díj változatlanul hagyása esetén alacsonyabb összegben 
fognak emelkedni az étkezési térítési díjak.
Az  önkormányzat  egyéb  helyiségei  esetében  a  KSH  által  közzétett  2008.  évi  infláció 
mértékével javasolja megemelni a bérleti díjakat.

A képviselő-testület egyetértett a polgármester által elmondottakkal. 

Mivel  kérdés  nem  hangzott  el  a  polgármester szavazást  rendelt  el  a  napirendi  pont 
tárgyában.
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A képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
3/2009.(I.14.) számú Határozata

Az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és nem lakás célú helyiségek bérleti 
díjának 2009. évi meghatározásáról

                          A képviselő-testület a tulajdonát képező lakások és nem lakás céljára    
                          szolgáló helyiségek bérleti díját az alábbiak szerint állapítja meg
                          2009. január 01. napjától:
                          Az óvodai konyha bérleti díja nem változik, azaz 200.000.Ft/hó 

                          A többi bérleti szerződés az alábbiak szerint módosul:
                          A nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérleti díját egységesen 6,1 
                          %-kal emeli, így a sportcsarnok bérleti díja 142.760,- Ft/hó, a mozié 
                          9.673,- Ft/hó összegben kerül megállapításra.
                          
                          A lakások bérleti díját szintén egységesen 6,1 %-kal emeli meg, így
                          Szabó Elemérné lakbére 15.608,- Ft/hó, Dr. Keresztes Hajnalkáé 
                          13.520,- Ft/hó összegben kerül megállapításra.
                          A 6,1 % a KSH által közzétett 2008, évi infláció.
                          A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban
                          foglaltakról az érintetteket értesítse.

                          Felelős: Király Péter polgármester
                          Határidő: 2009. január 31.

4. napirendi pont
A SAT SIGNAL Kft. Kábel-tv megvételére irányuló kérelmének megtárgyalása
Előadó: Király Péter polgármester

A polgármester köszöntötte a SAT SIGNAL Kft. Részéről megjelenteket és kérte, hogy 
mondják el kérésüket a testület előtt.

Burucky Péter elmondta, hogy 10 éve vették át a kábel-tv üzemeltetését, mely idő alatt a 
rendszert a házról házra megoldásról az oszlopos rendszerre fejlesztették át. A kábel-tv 
jelenlegi helyzete nem teszi lehetővé a megváltozott és megnövekedett igényekhez történő 
alkalmazkodást, nincs lehetőség további fejlesztésre. Egy kb. 5-6 milliós beruházással 
elérhetővé tennék a magasabb színvonalú szolgáltatást pl: az internetet és a még több 
csatorna bevezetését. Az a tapasztalatuk, hogy a 400 előfizetőből ezidáig 20-30 –at 
veszítettek el, mert a magasabb szolgáltatást ők nem tudták biztosítani a részükre. A 
mostani beruházással, mely elsősorban az erősítők kicserélését és a fejállomás fejlesztését 
jelenti ők is tudnák a magasabb igényeket kielégíteni.
Ezt úgy látják elfogadhatónak, ha a tulajdonukba kerül teljesen a rendszer, hiszen más 
tulajdonába nem szeretnének beruházni. A környező településeken Lébényben, 
Mosonszentmiklóson és Börcsön is megkapták a tulajdonjogot az önkormányzattól 
100.000,Ft-300.000 Ft vételi áron.
Ezt szeretnék Öttevényen is megtenni.
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Raczenböck Kálmán képviselő megkérdezte milyen sávszélességű internetre lesz 
lehetőség, illetve van e tervben a digitális műsorszám.

Szöllösi Attila elmondta, hogy 2 megás sáv-szélesességre lesz lehetőség és a digitális 
műsorszórást csak megfelelő számú lakossági igény esetén tervezik.

Király Péter polgármester  elmondta, hogy jelenleg  nincs sok lehetősége a településnek 
ezen irányban más szolgáltatók bevonásával fejlesztéseket végezni. A Magyar Telekom 
sajnos jelenleg sem tudja biztosítani a megfelelő szolgáltatásokat , hisz több esetben 
személyesen kellett eljárni abban , hogy Internet elérhetőséghez jussanak a falu lakói.
Sajnos a fejlesztéseket e cég nem nagyon szorgalmazza.  Ezért is fontosnak  tartja azt , hogy 
a jelenlegi rendszert üzemeltető SAT Signál  Kft. legyen továbbra is a rendszer gazdája és a 
további fejlesztéseket és szolgáltatás bővítéseket  is ők végezzék. Munkájukkal, eddigi 
szolgáltatásukkal megelégedett. 
 
Ezt követően a polgármester  megköszönte a SAT SIGNAL Kft. részvételét a testületi 
ülésen, elmondta, hogy a mai nap döntést hoznak az ügyben, melyről értesítést fognak 
kapni.

Ezt követően a testület tovább folytatta a napirendi pont tárgyalását.

A képviselőknek egyezett a véleménye a tekintetben, hogy a felkínált ár méltánytalanul 
alacsony, úgyis, hogy csak eszmei értéke van az önkormányzatnak. Az üzemeltetővel 
kapcsolatosan problémák az elmúlt 10 évben nem keletkeztek, így nincs ok a velük történő 
szerződés felmondására. A kábel-tv rendszer pályázat útján történő értékesítését sem tartják 
reálisnak, hiszen eddig sem sokan jelentkeztek a feladat ellátására, amely cég megtette, 
mind magasabb előfizetési díjakat kínált.
Raczenböck Kálmán képviselő azt javasolta, hogy ingyen adjuk át a kábel-tv-t, de az 
előfizetői díjakból valamekkora részt minden évben fizessen a cég az önkormányzatnak.

Király Péter polgármester a javaslattal egyetértett és 1 %-ban javasolta megállapítani az 
előfizetői díjakból befolyt összeget, mely szerinte éves szinten 200.000,Ft bevételt jelentene 
az önkormányzatnak. Ezt avval is alá lehet támasztani, hogy a helyiségért bérleti díjat nem 
kérnek, az energiaköltségeket az önkormányzat viseli.

A jelenlévők egyetértettek ezzel és 7 igen egyhangú szavazattal meghozták alábbi 
határozatukat:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
4/2009.(I.14.) számú Határozata

Az öttevényi kábel-tv eladása tárgyában

                           A képviselő-testület a SAT SIGNAL Kft. részére értéke-
                           síteni kívánja a tulajdonában álló kábel televíziós rendszert
                           az alábbi feltételekkel:

1. a rendszer tulajdonjogát ingyenesen átadja a 
SAT SIGNAL Kft. részére, amennyiben
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2. a SAT SIGNAL Kft. az évente befolyt előfizetői
díjak 1 %-át évente az önkormányzat részére
megfizeti.

3. A képviselő-testület ez esetben eltekint a bérleti díj 
szedésétől és a helyiség közüzemi számláit fizeti.

                           
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy 
                           A képviselő-testület döntéséről az érintettet értesítse, amennyiben
                           a SAT SIGNAL Kft. a döntésben foglaltakkal egyetért felkéri 
                           előbb említetteket az adás-vételi szerződés elkészítésére.

                           Felelős: Király Péter polgármester
                                        Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2009. január 31. ( a határozat közlése tárgyában)
                                           illetve folyamatos az adás-vétel tárgyában

Időközben megérkezett az ülésterembe Karsai Klára képviselő, így a testület 8 taggal 
folytatta ülését.

5. napirendi pont
Egyebek
Előadók: Király Péter polgármester
                 Németh Dóra jegyző
                            
Király Péter polgármester beszámolt a testületnek a két ülés közötti munkáról. Elmondta, 
hogy Szabó Attila Miklósi utcai 738/79 hrsz-ú telke visszavételre került. ( mint az előző 
ülésen  ismertette  önhibáján  kívül  állt  el  a  vételtől,  így  a  200.000,-Ft  foglalót  az 
önkormányzat  visszafizette  részére).  Az előző ülés  döntése értelmében 2009. január  29. 
napján  kerül  sor  a  SZIGETKÖZ QUELLE  Kft-vel  a  szerződés  megkötésére  a  738/89, 
valamint a 738/90 hrsz-ú önkormányzati építési telkek esetében.

Tájékoztatta a testületet a Kommunális Szolgáltató megkereséséről, mely szerint kísérleti 
gondoskodni fognak.
Beszámolt  arról,  hogy  megtörtént  az  illegális  szemétlerakó  pályázati  pénz  végleges 
elszámolása,  illetve  arról,  hogy  a  Leneskerti  utcában  tervezett  játszótér  LEADER  II. 
programban történő pályázatától  elállt,  mert  az  önkormányzatnak  18 millió  Ft-ot  kellett 
volna előfinanszírozni, melyet nem látta reálisnak.
Ismertette, hogy az új gyermekjóléti feladattal megbízott Lehotzky József abdai lakos lett.

Ezt követően elmondta, hogy az idei költségvetést egy fordulóban javasolják a jegyzővel 
közösen tárgyalni úgy, hogy az intézményvezetőkkel előre megbeszélik a költségvetéseket, 
az  önkormányzati  költségvetést  0  szalldósra  tervezik  és  tartalékba  helyezik  a  szabadon 
döntenek  majd.  Átadott  a  képviselőknek  egy  tervezett  bevételi  forrásokat  tartalmazó 
kimutatást,  mely  alapján  néhány százalékkal  kap  csak  az  államtól  többlettámogatást  az 
önkormányzat.  Ebből  az  anyagból  az  is  látszik,  hogy kb.  10  millió  szabad  pénzeszköz 
keletkezett a tavalyi évben.

A képviselők támogatták a polgármester által elmondottakat, és a szabad pénzeszközökkel 
kapcsolatban eldöntötték,  hogy a sportcsarnok felújítását ez évben mindenképp elkezdik, 
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mert  évek óta  gond van a  fűtéssel  és  azzal  is,  hogy mely időben keletkeznek  a károk. 
Amennyiben  sikerül  a  felújítás  az  sem biztos,  hogy a  jelenlegi  bérlőnek  kell  kiadni  – 
javasolta Bider Zsolt képviselő- hanem teljes üzemeltetésre kell kiadni.

A  polgármester  folytatatta  a  beszámolót  és  elmondta,  hogy  a  közigazgatási  hivatal 
törvényességi  észrevételt  tett  a  szeptemberben  elfogadott  új  rendezési  tervhez.  (  A 
törvényességi észrevétel a melléklet részét képezi) Ismertette az észrevételt, majd a testületi 
tagok  részére  bocsátotta  az  észrevétel  alapján  elkészített  módosításokat.  Kérte  a 
képviselőket tegyék fel kérdésüket.
Kérdés  nem  hangzott  el,  így  a  polgármester  szavazást  rendelt  el  a  rendezési  terv 
módosítása tárgyában.
A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletét hozta:

Öttevény község önkormányzati Képviselő-testületének
1/2009.(I.15.) számú rendelete

A 12/2008.(IX.18.) számú 
Öttevény község helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló rendelet 

módosításáról

                           A rendelet a melléklet részét képezi.
                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a 
                           rendelet kihírdetéséről.

                           Felelős: Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2009. január 31.

A rendelet-alkotást követően a  polgármester  ismertette Németh Dóra jegyző munkáltatói 
kölcsön  iránti  kérelmét.  A  Magyar  Államkincstárnál  kapott  kamatmentes  támogatást, 
melyet tovább fizethetett volna a munkahelyváltozást követően az OTP Bankon keresztül, 
ám a korábbi munkáltatója mégsem járult hozzá. Dr. Lacó Bálint az Államkincstár győri 
igazgatója  a  jegyző  korábbi  munkáltatója  személyesen  kérte  a  polgármestertől,  hogy  a 
fennmaradó tartozást vállalja át. Ennek összege 2008. 09.30.-i állapot szerint 1.088.544,-Ft.
A polgármester  javasolta  a  kölcsön átvállalását  úgy,  hogy a munkavállaló  közvetlen  az 
önkormányzatnak törlessze a kölcsön összegét.
A képviselő-testület támogatta a kérelmet és 8 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi 
határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
5/2009. (I.14.) számú Határozata

Németh Dóra jegyző munkáltatói kölcsön iránti kérelméről

                           A képviselő-testület Németh Dóra jegyző 2008. 09.30. napján
                           a Magyar Államkincstártól kapott és az OTP Bank Nyrt-nél 
                           vezetett 1.088.544,Ft összegű kölcsönét a kölcsönt adó részére
                           megfizeti, majd az önkormányzat és a jegyző között szerződés-
                           ben szabályozza a kölcsön visszafizetésének feltételeit.
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert gondoskodjon
                           a fennálló tartozás kiegyenlítéséről az önkormányzat 2009. évi
                           költségvetése terhére,majd kössön szerződést a munkavállalóval
                           a visszafizetés feltételeiről.
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                           Felelős: Király Péter polgármester
                           Határidő: 2009. február 28.

A polgármester ezt követően ismertette a Royal Rangers egyesület pénzügyi támogatás 
iránti kérelmét. A kérelemmel kapcsolatban azt javasolta, hogy a költségvetés elfogadását 
követően a helyi civil szervezetek támogatásakor tárgyalja a testület a kérelmet.
A testület a felvetéssel egyetértett.
Király Péter polgármester beszámolt még a téli időszak fűtési gondjairól elsősorban a 
sportcsarnok esetében, ahol a tavaly ilyenkori számlánál 40 %-al kell többet fizetni.
A testület megegyezett abban, hogy a Sportcsarnok 2009. évi felújítása megoldást jelenthet 
a gondokra.
Tájékoztatta a testületet az Általános Iskolában jelenleg folyó kompetencia alapú oktatás 
pályázati feltételeiről, mely alapján szaktanácsadó alkalmazásával lehet csak a pályázatot 
benyújtani. Ennek költsége 350.000,Ft. Kérte a képviselőket hozzanak határozatot a 
TÁMOP 3.3.1. pályázat megvalósítási szándékáról.
A testület 8 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
6/2009.(I.14.) számú Határozata

A TÁMOP 3.3.1. számú pályázatról

                           A képviselő-testület támogatja az Általános Iskola TÁMOP 3.3.1.
                           számú pályázatán való részvételt.
                           A pályázat elkészítéséhez szükséges szaktanácsadó költségét
                           az Általános iskola 2009. évi költségvetésében rendelkezésre bocsátja.

                           Felelős: Király Péter polgármester 
                           Határidő: folyamatos

A döntést követően Németh Dóra jegyző ismertette Kovács András panaszát, melyben kéri

1. Kéri az öttevényi Kék Csillag Klubban a zene halkabbá tételét,

2. Kéri,  hogy  a  képviselő-testület  soron  következő  ülésén  tárgyalja  meg  az 
üzemeltetéssel  kapcsolatos  mennyiségi  meghatározást  (egy  hónapban  hány  alkalommal 
engedélyezi a zeneszolgáltatást)

3. Elmondta továbbá, hogy kizárólag a DISCO ideje alatti zeneszolgáltatással, annak 
hangerejével  van  kifogása,  a  KÉK  Csillag  Ifjúsági  Klub  egyéb  működésével  nincs 
kifogásolnivalója. 

4. Szeretné,  ha a  fiatalok  szórakozása  és  a  saját  nyugalmuk  is  megmaradhatna,  és 
javasolja,  hogy  havi  két  alkalommal  engedélyezze  a  fenntartó  önkormányzat  a 
zeneszolgáltatást.

Kérte a testületi tagokat mondják el véleményüket.
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A testület úgy foglalt állást, hogy minden hétvégén tarthat discót a bérlő Fehérvári Károly , 
de fokozottan ügyeljen a zeneszolgáltatás hangerejére.
Mivel  észrevétel  nem hangzott  el  a  polgármester  szavazást  rendelt  el  Kovács  András 
panasza tárgyában.

A képviselő-testület 7 igen 1 tartózkodás mellett egyhangú szavazattal meghozta alábbi 
határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
7/2009.(I.14.) számú Határozata

Kovács András panasza tárgyában

                           A képviselő-testület a tulajdonában lévő nem lakás céljára szolgáló
                           helyiségben a KÉK Csillag Ifjúsági Klub részére
                           minden hétvégén engedélyezi a zeneszolgáltatás megtartását.
                           Ugyanakkor felhívja Fehérvári Károly, az Ifjúsági vezetője figyelmét
                           a zeneszolgáltatás hangerejének fokozott szabályokon belüli 
                           betartására.
                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatban 
                           foglaltakról az érintetteket értesítse.
                           Felelős: Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2009. január 31.

A  határozat-hozatalt  követően  a  polgármester  tájékoztatta  a  testületet  arról,  hogy  a 
könyvtárban, ami az Általános Iskolában került elhelyezésre biztosítani kell a könyvtáros 
részére a megfelelő hőmérsékletet, mert délután az iskola fűtése alacsonyabb fokon kerül 
beállításra.
Támogatást kért ahhoz, hogy a Földanya Alapítvány „ültess fát a jövőnek „megkeresésére 
megrendelhessen  8400 Ft/200 db. facsemetét.  A képviselők támogatták  az indítványt  és 
javasolták, hogy a helyi civil szervezetek segítsenek az ültetésben és a gondozásban.

Mivel egyéb bejelentés nem hangzott el a  polgármester a nyilvános ülést 18.30. órakor 
bezárta.
A testület zárt ülésen folytatta a munkát. 
                           

K.m.f.

Király Péter Németh Dóra
polgármester  jegyző

Raczenböck Kálmán Fehérvári Károly
képviselő képviselő
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